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Abstract (en)
[origin: WO2021224422A1] According to one aspect of the present invention, the single-serve capsule (1) has one base element (2), for example
a cup-like base element, having a capsule bottom (4) and a circumferential side wall (3). A lid element (8) is fastened on the base element (2)
and together with same forms an interior (7) having an extraction material region which is filled with an extraction material. A filter element (11) is
placed into the interior (7). Said filter element separates the extraction material region from the capsule bottom or from a capsule lid formed by the lid
element. The filter element (11) is formed from an open-pored foam.

Abstract (de)
Gemäss einem Aspekt der vorliegenden Erfindung weist die Portionenkapsel (1) ein bspw. becherartiges Basiselement (2) mit einem Kapselboden
(4) und einer umlaufenden Seitenwand (3) auf. Ein Deckelelement (8) ist am Basiselement (2) befestigt und bildet mit diesem zusammen einen
Innenraum (7) mit einem Extraktionsgutbereich, der mit einem Extraktionsgut gefüllt ist. In den Innenraum (7) ist ein Filterelement (11) eingelegt.
Dieses trennt den Extraktionsgutbereich vom Kapselboden oder von einem vom Deckelelement gebildeten Kapseldeckel. Das Filterelement (11) ist
aus einem offenporigen Schaumstoff gebildet.
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